
1 (2)

SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsminister Stefan Löfven (S)

2015/16:1221 Regeringens ansvarsfördelning avseende postfrågorna

Frågor som rör post och postutdelning hör sällan till de mest debatterade, och 
de kommer därför ofta i skymundan jämfört med exempelvis it-frågorna. Detta 
är beklagligt, då frågorna bär stor vikt för många svenska medborgare som 
dagligen är beroende av att postgången fungerar och att den håller måttet. 
Volymerna med paket som skickas ökar i Sverige, sannolikt mycket tack vare 
en ökad e-handel. Den som tror att postfrågorna sakta kommer att dö ut och 
snart inte längre kommer att vara ett viktigt politikområde misstar sig därför.

För en tid sedan entledigade statsministern Mehmet Kaplan från hans post som 
statsråd med ansvar för bland annat postfrågor. It-frågorna tilldelades då 
näringsminister Mikael Damberg, och bostadsfrågorna handhas tills vidare av 
statsrådet Per Bolund. Vem som har hand om postfrågorna har dock inte varit 
lika tydligt och går heller inte att läsa sig till på regeringens hemsida. 

Med anledning av ovanstående vill jag fråga statsminister Stefan Löfven:

 

Vilket statsråd har i dag, den 16 maj 2016, ansvar för frågor som rör post samt 
brev- och paketbefordran?

………………………………………

Erik Ottoson (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2016-05-17
Besvaras senast
2016-05-25 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Lisa Gunnfors


